



KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA  
JABATAN KESIHATAN NEGERI KEDAH

KENYATAAN TENDER

TARIKH IKLAN: 25/10/2018

Tender ini adalah dipelawa kepada kontraktor/syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang bekalan/perkhidmatan serta syarat seperti di bawah :-

TAJUK TENDER / BUTIR-BUTIR TENDER	KOD BIDANG / SYARAT	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN TENDER DIBELI	HARGA DOKUMEN	TARIKH TENDER DITUTUP
<p><b>TAJUK TENDER:</b> PERKHIDMATAN TAWARAN TENDER MEMBEKAL DAN MENGHANTAR TONER MESIN PENCETAK, DRUM MESIN PENCETAK, CATRIDGE MESIN PENCETAK, TONER MESIN FOTOSTAT, TONER MESIN FAKSIMILI, DRUM MESIN FAKSIMILI, TONER MESIN PENYALIN RISOGRAPH, RIBBON MESIN PENCETAK DAN RIBBON MESIN KAD PERAKAM WAKTU KE HSB, HKN, PKD KUBANG PASU, PKPD KUBANG PASU, PKD PDG TERAP, PKPD PDG TERAP DAN PKD PINTU MASUK BKT KAYU HITAM BAGI TEMPOH DUA (2) TAHUN.</p> <p><b>BUTIR-BUTIR TENDER:</b> No. Tender: JKK(T) 13/2018 (159)</p>	<p>020601 ALAT TULIS (TIDAK TERMASUK BORANG DAN SEMUA JENIS KERTAS)</p>	<p>Dokumen tender boleh dibeli bermula pada :  29 Oktober 2018</p> <p>Beralamat di :  UNIT PEROLEHAN &amp; ASET, JABATAN KESIHATAN NEGERI KEDAH, JALAN KUALA KEDAH, 05400 SIMPANG KUALA, ALOR SETAR, KEDAH</p> <p>Pegawai untuk dihubungi :  Pn. Jamilah Ahmad 047741000 ext 1060  En. Mahadin bin Puteh 047406785</p>	<p>RM 50.00</p>	<p>15/11/2018 pada jam 12.00 tengah hari</p>

Sila bawa Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) beserta dengan salinan fotostat (tidak dikembalikan) semasa pembelian dokumen tender.

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dalam bentuk BANK DRAF ATAU WANG POS ATAU MONEY ORDER atas nama Pengarah Kesihatan Negeri Kedah.

Dokumen tawaran yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul belakri ditulis no.tender di sebelah kiri sampul dan dimasukkan ke dalam peti tender seperti alamat di atas.

Dokumen tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan. Jabatan Kesihatan Negeri Kedah tidak bertanggungjawab di atas sebarang kelewatan penghantaran dokumen tender melalui pos laju / courier.